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1. 

Návrh na uznesenie miestneho zastupiteľstva č. .../2014 

 Mestskej časti Bratislava – Záhorská zo dňa 4.3.2014 

 

 

Názov bodu programu: Správa o činnosti Komisie pozemkovej a lesného hospodárstva pri  

                                         Miestnom zastupiteľstve Mestskej časti Bratislava – Záhorská  

                                         Bystrica za rok 2013 

 

 

Miestne zastupiteľstvo Bratislava – Záhorská Bystrica 

 

b e r i e   n a   v e d o m i e  

 

správu o činnosti Komisie pozemkovej a lesného hospodárstva pri Miestnom zastupiteľstve 

mestskej časti Bratislava – Záhorská Bystrica za rok 2013. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  Správa o činnosti  komisie pozemkovej a lesného hospodárstva pri MiZ Mestskej  

 časti Bratislava – Záhorská Bystrica za obdobie od novembra 2012 do decembra 2013 

 

Komisia pracovala v nezmenenom zložení: 

 PhDr. Besedič Tomáš – predseda 

 RNDr. Polák Rudolf – podpredseda 

 Ing. Liďáková Jaroslava – tajomníčka 

 Ing. Mok Jozef – člen 

 Rác Jozef – člen 

 Turanský Marian – člen 

 

Komisia pozemkového a lesného hospodárstva  miestneho zastupiteľstva našej mestskej časti 

pomáha plniť jeho úlohy a má funkciu poradnú, iniciatívnu a kontrolnú. V spolupráci so 

starostom, odbornými pracovníkmi miestneho úradu a právnikom mestskej časti sme minulý 

rok riešili žiadosti občanov a podnikateľov o odkúpenie  či prenájom pozemkov, ktoré 

mestskej časti zverilo do správy Hlavné mesto SR Bratislava. Na žiadosť primátora Bratislavy 

sme vypracúvali stanoviská k odpredaju alebo prenájmu pozemkov v katastrálnom území 

Záhorskej Bystrice, ktoré sú vo vlastníctve hlavného mesta. V predchádzajúcom roku sme 

riešili viac ako 30 podaní občanov, podnikateľov  a žiadostí primátora. 

Komisia operatívne posudzovala žiadosti občanov priamo v teréne. Úzko spolupracujeme 

s Pozemkovým spoločenstvom v Záhorskej Bystrici, jeho predseda a člen výboru sú členmi 

našej komisie. 

Za hodnotené obdobie komisia zasadala 6 krát podľa plánu zasadaní alebo podľa potreby.  

V prvom rade riešila žiadosti občanov a podnikateľov o odkúpenie alebo prenájom 

pozemkov, ktoré má mestská časť zverené do správy Hlavným mestom SR Bratislava. 

Na žiadosť primátora Bratislavy sme vypracúvali stanoviská k odpredaju alebo prenájmu 

pozemkov v k. ú. Záhorská Bystrica, ktoré sú vo vlastníctve hlavného mesta a nie sú  

zverené do správy MČ. 

Členovia komisie vo väčšine prípadov zaujali stanovisko až po oboznámení sa 

s problematikou priamo v teréne. Tým sa predišlo možným nedorozumeniam.  

 

Komisia riešila tieto žiadosti: 

- žiadosť primátora o stanovisko k odpredaju pozemku p. Drábekovi 



- stanovisko k žiadosti p. Lukáča o vydržanie pozemku – konzultované s právnikom 

MČ 

- žiadosť p. Mikušovej Schultzovej o odkúpenie pozemku na Donskej ulici 

- žiadosť p. Onderovej o vyriešenie problému s pozemkom pod komunikáciou medzi 

Hargašovou a Tatranskou ul. – stanovisko právnika MČ 

- žiadosť p. Moka o informáciu o užívateľovi pozemku 

- stanovisko k žiadosti primátora o prenájom pozemku firmou FOX ONE 

- stanovisko k žiadosti primátora o prenájom pozemku p. Marcišovi 

- stanovisko k žiadosti primátora o odpredaj pozemku p. Havránkovi 

- žiadosť spoločnosti Piesok o prenájom pozemku 

- žiadosť p. Birkovej o odkúpenie pozemku v lokalite Podkerepúšky 

- žiadosť p. Baranovičovej o odkúpenie alebo prenájom pozemku 

- žiadosť spoločnosti DEKOS o odkúpenie pozemku  – lokalita Bajsík 

- opätovná žiadosť spoločnosti Piesok o prenájom pozemku 

- opätovná žiadosť p. Mikušovej Schultzovej o odpredaj pozemku 

- žiadosť p. Špányiovej o odkúpenie pozemku 

- žiadosť spoločnosti CITYESTATE o prenájom pozemku za MiÚ 

- žiadosť  T. Breitschafta o predĺženie nájomnej  zmluvy 

- žiadosť V. Breitschafta o predĺženie nájomnej zmluvy 

- žiadosť p. Lukša o predĺženie nájomnej zmluvy 

- žiadosť p. Baranovičovej o odkúpenie pozemku 

- žiadosť primátora o stanovisko k odpredaju pozemku p. Osuskému s manželkou 

- žiadosť spoločnosti KOVOHUTY SK o odkúpenie pozemku 

- žiadosť spoločnosti AXIOMA o odkúpenie pozemkov – križovatka Stupava – Juh 

- odstúpenie žiadosti p. Ongerovej spolu so stanoviskom právnika MČ  komisii 

výstavby a dopravy  

- žiadosť p. Havlíčkovej o predĺženie nájomnej zmluvy 

- žiadosť p. Frolku o predĺženie zmluvy 

- žiadosť p. Petrulu o predaj pozemku 

- žiadosť p. Kajzera Tomáša o odkúpenie pozemku 

 

Aj v roku 2014 budeme operatívne riešiť žiadosti a podnety, ktoré sú v kompetencii našej 

komisie. Vo väčšej miere sa budeme podieľať na organizovaní a priebehu každoročnej jarnej 

brigády na vyčistenie katastrálneho územia Záhorskej Bystrice od čiernych skládok 



a neporiadku,  aby v jubilejnom roku 700. výročia prvej písomnej zmienky o Záhorskej 

Bystrici bola naša mestská časť krajšia. 

Ďakujem pánovi starostovi Ing. Jozefovi Krúpovi za konzultácie, právnikovi MČ  

Mgr. Štefankovi za odborné stanoviská, odborným pracovníkom MiÚ za ochotnú spoluprácu 

a členom komisie za ich aktívny prístup k práci v komisii. 

                                                                                                             PhDr. Tomáš Besedič 

                                                                                                             predseda komisie 

 

 

 


